



ASM SICHERHEIT
ADVANCED SAFETY MANAGEMENT

SIKOAKADEMIE SECURITY CONCEPTS, TRAINING, AND FURTHER EDUCATION

Following the slogan „Quality is born through qualification,“ we place a real emphasis on the continuous education of our employees.

Our know-how and experience is not only a privilege for the employees but also open to interested people. That is why at our academy guests from other institutions, enthusiastic people, professional beginners, experienced freelancers, and naturally, people who are looking for work are welcome.

We offer further education on the theme security concepts, fire safety officer, firefighters, first aid personnel respectively operational paramedics (in cooperation with educational certified professional instructors), Data safety such as expertise for security guards following § 34a GewO.

Specifically, this knowledge of our educators is the root of our security concepts. This, in addition to the fields of security, can also be added to occupational, health, and fire safety as well as the topics of information security and data safety that can be included.

ASM SICHERHEIT
ADVANCED SAFETY MANAGEMENT

SIKOAKADEMIE

SICHERHEITSKONZEPTE, AUS- UND WEITERBILDUNG

Getreu dem Motto „Qualität entsteht durch Qualifikation“ legen wir größten Wert auf die ständige Weiterbildung unserer Mitarbeiterinnen.

Unser Know-how und unsere Erfahrung stellen wir dabei aber nicht nur unseren eigenen Mitarbeiterinnen zur Verfügung, sondern auch in den Dienst der Allgemeinheit. Deshalb sind in unserer Akademie auch Gäste aus anderen Unternehmen, Interessenten, Berufseinsteiger, erfahrene Freiberufler und natürlich auch Personen auf Arbeitssuche immer herzlich willkommen.

Wir bieten die Fortbildung unter anderem in den Themen Sicherheitskonzepte, Brandschutzbeauftragte, Brandschutz- helfer, Ersthelfer bzw. Betriebsanleiter (in Kooperation mit BG-zertifizierten Ausbildern), Datenschutz sowie Sachkunde für Wachpersonen nach § 34a GewO.

Dieses Know-how unserer Dozenten ist die Wurzel der von uns erstellten Sicherheitskonzepte, die neben dem Bereich Sicherheit (Security) auch die Bereiche Arbeits-, Gesundheits- und Brandschutz sowie bedarfsweise die Themen Informationssicherheit und Datenschutz mit einbezieht.

SICHERHEITSKONZEPTE

BRANDSCHUTZ

MEDICAL

SIKO
AKADEMIE

KONTAKT

Binger Straße 22 | T: 06131 / 46 48 47 - 0 | www.advanced-safety.de
55122 Mainz | F: 06131 / 46 48 47 - 1 | info@advanced-safety.de

ASM Advanced Safety
Management GmbH iG
Zentrale Binger Straße 22
55122 Mainz

Telefon +49 (0)6131 46 48 47 - 0
Telefax +49 (0)6131 46 48 47 - 9
E-Mail info@advanced-safety.de
Internet www.advanced-safety.de

